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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az igazság a mentőkkel kapcsolatban? A 
vészhívástól kezdődően mi az átlagos kiérkezési idő P1 és P2 kategóriában?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közvéleményt jelentős mértékben foglalkoztatja a mentők kiérkezési ideje.

A sajtóban rengeteg írás született azzal a jelentéssel kapcsolatban, mely állítólag egy belső vizsgálat
kapcsán született, melyet Ön rendelt el az eset nyomán.

Az újságok arról írtak, hogy a P1 kategóriába sorolt betegekhez országszerte átlagosan az esetek 78
százalékában értek ki 15 percen belül a mentők, addig a P2-be sorolt segélykérőknek már csak alig
több mint a feléhez

Azonban  Győrfi  Pál  az  Országos  Mentőszolgálat  szóvivője  azonban  egy  nyilatkozatban  több
sajtóban megjelent részletet cáfolt, illetve helyesbített.

Tehát a fentiekre tekintettel, tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. A vészhívástól kezdődően mi az átlagos kiérkezési idő P1 kategóriában országosan, illetve 
megyénként?

2. A vészhívástól kezdődően mi az átlagos kiérkezési idő P2 kategóriában országosan, illetve 
megyénként?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2023. június 07.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté (LMP)


